
ORSA KOMMUN 

Kommunala Handikapp- och Pensionärsrådet 

 

Protokoll fört vid sammanträde 2014-09-17 

Plats och tid för sammanträde: Fritids- och servicekontoret,  

G:a brandstationen, Orsa.  

Kl. 08.30 – 11.00 

 

 

Närvarande: Hans Sternbro, Ordförande socialnämnden 

Carl-Erik Wohlmer, Hörselskadades riksförbund 

  Ellen Gunnars, SPF 

 Ann Jönefors, PRO 

Ewa Andersson, PRO  

Bengt-Åke Svahn, ersättare för Marie Olsson, 

Kommunstyrelsen 

Hjördis Nyström, Hjärt- och lungsjukas förening 

Bitte Nohrin Jernberg, Landstinget 

Inga-Lill Loman, SPF 

   

 

Frånvarande: Anne-Marie Fröjdh, socialnämnden 

 Aina Lindbladh, Diabetesförbundet 

 Marie Olsson, kommunstyrelsen 

 

Övriga närvarande:  Lotta Hedin, sekreterare 

  Marie van Geffen Blomberg, bitr socialchef 

  Eva Dellsand, MAS 

  Bitte Aspevall, enhetschef HSR 

 

Justerare: Ewa Andersson  

  

 

 

Underskrifter: …………………………………….. 

 Hans Sternbro, Ordförande  

 

   

 …………………………………… 

 Lotta Hedin , Sekreterare 

 

   

 …………………………………….. 

 Ewa Andersson, justerare 
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§ 1. Val av justerare och mötets öppnande 

 Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 Ewa Andersson väljs till justerare.   

 

§ 2.  Föregående mötesanteckningar 

Ordförande går igenom föregående protokoll från 2014-06-17.  

Angående affischering om aktiviteter på Lillåhem så läses de inte av de boende 

utan de anställda måste påminna och fråga om man vill vara med på någon 

aktivitet. 

 

§ 3.  Presentation av ny medarbetare 

Bitte Aspevall, ny enhetschef för HSR (Hälso, sjukvård och rehabilitering) 

presenterar sig. 

 

§ 4. Patientsäkerhetsberättelse 2013, kvalitetsberättelse Skattunge service  

Eva Dellsand, MAS (Medicinskt ansvarig sjuksköterska) går igenom 

patientsäkerhetsberättelsen. Angående fallskador måste man se över personalens 

utbildning vad gäller förflyttning.  

Eva Dellsand och Marie van Geffen Blomberg, bitr socialchef går igenom 

kvalitetsberättelsen från Skattunge Service.  

 

§ 5. Protokoll från hjälpmedelsnämndens sammanträde 2014-05-06  

Ordförande går igenom protokollet.  

 

§ 6.  Protokoll från länspensionärsrådets sammanträde 2014-04-23 

Ordförande går igenom protokollet.  

 

§ 7.  Svar till Attention Dalarna (för kännedom) 
Kristina Linder Gunners har svarat Attention Dalarna på några frågor angående 

anhörigstöd inom neuropsykiatriska funktionsnedsättningar. 

Rådet går igenom svaren. 

 

§ 8.  Information från kommunstyrelsen 

Budget för BUN kommer inte att gå ihop i år. 

Ett medborgarförslag om tågtrafik mellan Orsa-Mora har lämnats till 

kommunstyrelsen. 

En kompetensförsörjningsstrategi ska tas fram. Vad behövs för kompetens i 

kommunerna? Detta är ett samarbete mellan Orsa, Mora och Älvdalen. 

Orsa kommun vill ge mer bidrag till föreningar där ungdomar är med. 

Delårsrapport för Orsa kommun kommer att beslutas i kommunfullmäktige den 

29 september. Därefter kommer den att finnas på kommunens hemsida. 
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§ 9.  Information från socialnämnden 

Ekonomin är bra, socialnämnden är på väg mot ett nollresultat. 

Drifts- och investeringsbudget för 2015 blir något högre än 2014. 

IVO (Inspektionen för vård och omsorg) har avslutat alla sina ärenden i Orsa.  

Politiskt beslut är taget om att begäran om utdrag ur polisregister ska göras för 

alla anställningar som görs inom socialförvaltningen. 

 

Cirkus Cirkör kommer till Orsa. Deras uppdrag är för dementa på särskilt 

boende. Kommer 1:a vecka i okt och har föreställning och aktiviteter på 

Orsagården och Lillåhem. 

 

§ 10. Information från landstinget  

Ungdomsmottagningen i Orsa kommer att samordnas med Mora och Älvdalen, 

Region Dalarna har hand om det. En likvärdig mottagning ska finnas i hela 

länet. 

Ambulanshelikopter kommer nu till Mora. 

 

§ 11. Inför nästa mandatperiod 2015 - 2018 

Föreningarna ser över vilka representanter som ska vara med i KHPR?  

Vid kommande tillgänglighetspromenader så vore det bra om någon synskadad 

som använder vit käpp är med. 

 

§ 12. Övriga frågor 

Nästa sammanträde blir den 19 november, då gör vi en tillgänglighetspromenad, 

och fikar på Kaffestugan. 

POSOM är kommunens krisberedskap vid stora händelser, Marie van Geffen 

Blomberg, bitr socialchef är ansvarig för detta. 

Orsalokaler ansvarar för offentliga toaletter. 

Tröskeln vid ingång till kommunsalen är markerad men inte vid utgång ur salen. 

Detta blir ett problem för synskadade. 

 

§ 13. Avslutning 

Ordförande avslutar sammanträdet. 

 

    

    

    

 


